
آرمان ملی: تیم های سرخابی پایتخت امروز در لیگ نخبگان 
آسیا به میدان می روند. پرسپولیس در دوحه میزبان الشرطه عراق 
است و استقلال در شهر جده به مصاف الاهلی عربستان می رود. 

   گاریدو 
تیم فوتبال پرسپولیس در جریان هفته ششم لیگ نخبگان 
آسیا، از ساعت ۱۷: ۳۰ در ورزشگاه حمد بن خلیفه شهر دوحه 
، میزبان الشرطه عراق است. خوان کارلوس گاریدو سرمربی  قطر
پرسپولیس در نشست خبری پیش از این دیدار اظهار کرد: 
ما تمرینات خوبی انجام دادیم و برای بازی روز دوشنبه آماده 
هستیم. قطعا لیگ نخبگان برای ما یک جام بسیار مهم است. 
ما در یک بازی مهم و کلیدی در راه صعود به مرحله بعد هستیم 
و می دانیم که به برد نیاز داریم. او افزود: باید خیلی تلاش کنیم که 
امتیازات را به دست بیاوریم. به نظرم ما در شکل خوبی به این 
بازی می رسیم چون خوب تمرین کرده ایم و امکانات تمرینی 
خوبی داشته ایم. به نظرم بازیکنان برای بازی روز دوشنبه آماده 
هستند و در چند روز گذشته بسیار خوب کار کرده اند. از شرایط 
تمرینی بسیار راضی هستیم و همه اعضای تیم روی بازی روز 
دوشنبه تمرکز کرده اند. این خواسته را در بازیکنان احساس 
می کنم که می خواند بازی را ببرند. ما نیاز به سه امتیاز داریم. 
سرمربی پرسپولیس ادامه داد: صادقانه بگوییم ما در بازی قبل 
مستحق گرفتن امتیازات بیشتری بودیم اما با کار بیشتر روز 
دوشنبه به آن چیزی که استحقاق آن را داریم می رسیم. همه ما 
در مسیر خوبی هستیم و سخت تلاش می کنیم و فکر می کنم روز 
دوشنبه دیگر وقت آن است که شانس با ما یار باشد تا در زمان 
مناسب گل بزنیم و در بازی خوش شانس باشیم. روز دوشنبه هم 
کنار هم تلاش می کنیم و کنار هم و متحد هستیم و نشان می دهیم 
چقدر حرفه ای هستیم. ما خوب کار می کنیم و در مسیر خوبی 
هستیم. گاریدو در ادامه این نشست خبری گفت: ما می دانیم در 
لیگ نخبگان هستیم و هیچ بازی ای در این لیگ آسان نیست. 
همه حریفان خوب هستند که به این مرحله رسیده اند. روز 
دوشنبه باید با همه توان بازی کنیم و شانس هم باید با ما یاری 
کند. در این چند روز روی آمادگی خودمان کار کرده ایم و سه امتیاز 

حیاتی بازی را به دست بیاوریم. 
    گولسیانی

گئورگی گولسیانی مدافع پرسپولیس در نشست خبری پیش 
از این دیدار اظهار کرد: ما نماینده بهترین تیم ایران هستیم و 
باید روز دوشنبه در بهترین شکل خودمان باشیم. او افزود: ما به 
شانس هم نیاز داریم اما ما الشرطه را آنالیز کرده ایم و خودمان هم 

آماده بازی هستیم تا سه امتیاز را به دست بیاوریم. 
    موسیمانه

استقلال ایران در چارچوب هفته ششم لیگ نخبگان آسیا در 
شهر جده به مصاف الاهلی عربستان می رود. پیتسو موسیمانه، 
سرمربی استقلال در نشست خبری پیش از بازی با الاهلی 
عربستان گفت: ما روز دوشنبه مقابل تیم بزرگی بازی خواهیم 

کرد. الاهلی تیم سابق من است و الان نسبت به گذشته تیم بسیار 
بهتری در اختیار دارد. الاهلی بازیکنان بزرگ و سوپراستاری در 
اختیار دارد و نسبت به گذشته، این تیم قدرت فنی بسیار بالاتری 
دارد. می دانم که بازی روز دوشنبه بازی سختی برای استقلال 
گر روز دوشنبه موفق به  خواهد بود. او در ادامه توضیح داد: ا
کسب نتیجه شویم، برای ما این اتفاق بسیار مطلوب است، ولی 
باید صادق باشیم و حقیقت را قبول کنیم که در برابر این تیم با 
این ستاره ها کار آسانی نداریم. به هر حال فوتبال قوانین خودش 
گر تمام تلاش  را دارد. من به تیم خودم ایمان دارم و می دانم که ا
خود را به کار بگیریم، می توانیم نتیجه خوبی را به دست بیاوریم. 
ما اینجا فقط برای دیدار و ملاقات با الاهلی نیامدیم، بلکه برای 
یک بازی جذاب و پر هیجان آمدیم تا بهترین نمایش خود را به 
اجرا بگذاریم. ما می خواهیم نمایش خوبی برای هواداران مان 
که این جا کنار ما نیستند داشته باشیم. از طرفی ما نماینده 
فوتبال ایران هستیم، پس باید بهترین عملکرد خود را در زمین 
داشته باشیم. سرمربی تیم فوتبال استقلال در بخش دیگری 
از توضیحاتش گفت: درست است که آن ها چند سوپراستار در 
اختیار دارند، اما نتیجه در زمین مسابقه مشخص می شود. ما 
هم باید بهترین عملکرد خود را داشته باشیم. به خاطر همین 
من از تیمم انتظار دارم. وقتی شما مقابل تیم های بزرگ با 
سوپراستارهای زیاد بازی می کنید، باید امیدوار به کسب نتیجه 
گر خوب بجنگید و خوب مبارزه کنید، قطعا به یک نتیجه  باشید. ا
ایده آل دست پیدا می کنید. سرمربی تیم فوتبال استقلال در پاسخ 
به سوال خبرنگاری مبنی بر اینکه چه حسی دارید که در برابر 
تیم سابق خود بازی می کنید؟ گفت: حس خوبی دارم که مقابل 
الاهلی عربستان بازی می کنم. در دنیای فوتبال این اتفاق بارها 

رخ داده و طبیعت فوتبال این است، باید بپذیریم که این موضوع 
بخشی از قانون فوتبال است. 

    رضاوند
آرش رضاوند، بازیکن تیم فوتبال استقلال در نشست خبری 
پیش از بازی با الاهلی عربستان گفت: قطعا بازی روز دوشنبه برابر 
الاهلی دیدار سختی خواهد بود ولی استقلال به عنوان یک تیم 
با اصالت در قاره آسیا، با سابقه قهرمانی در رقابت های آسیایی 
از جایگاه خود به خوبی دفاع خواهد کرد و تمام توان خود را به 
کار خواهیم گرفت تا نتیجه مطلوبی را رقم بزنیم. آرش رضاوند 
در ادامه گفت: بازیکنان استقلال با یکدیگر هم قسم شده اند 
که در بازی روز دوشنبه نتیجه بزرگی را رقم بزنیم. قطعا بازی روز 
دوشنبه برای تیم الاهلی دیدار آسانی نخواهد بود. وی در ادامه 
گر استقلال در بازی های لیگ نخبگان آسیا از  توضیح داد: ا
امتیاز میزبانی برخوردار بود، قطعا جایگاه این تیم به مراتب بهتر 
از جایگاه کنونی می شد، چون ما می توانستیم با وجود حمایت 
هوادارانمان نتیجه های بهتر را رقم بزنیم. ما در بازی نخست خود 
که در خانه برگزار کردیم، با یک نتیجه خوب برنده بازی بودیم. وی 
درباره بازی روز دوشنبه در ورزشگاه خانگی الاهلی عربستان گفت: 
الاهلی تیم بزرگی در فوتبال عربستان است که هواداران پرشماری 
دارد ولی در جریان دیدارهای استقلال و الاهلی، تیم فوتبال 
استقلال نتایج قابل قبولی به دست آورده است. آخرین بار که با 
این تیم بازی کردیم، با نتیجه پر گل ۵ بر ۲ برنده بازی شدیم، ولی 
شرایط آنها در مقطع کنونی بسیار متفاوت است. آن ها بازیکنان 
بین المللی را به خدمت گرفتند و این کار را برای رقبای آن ها سخت 
می کند اما ما تمام تلاش خود را برای کسب نتیجه قابل قبول به 

کار خواهیم بست. 
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سرخابی ها در تقابل با نخبگان آسیا 

تیم ملی فوتبال نوجوانان ایران در 
ادامه اردوی یک هفته ای خود در 
شهر رامیان استان گلستان، اولین 
تمرین خود را برگزار کرد. این اردو به 
منظور آماده سازی ملی پوشان 
برای مسابقات آینده طراحی شده 

است. 

کریم باقری در تصاویر تمرین 
پرسپولیس، شادترین چهره را 
داشت و لبخند روحیه بخشی 
به صورت داشت. او می تواند 
انرژی مثبت تیم را بالا ببرد و 
اعضای تیمش را از ناامیدی 

دور کند. 

هنوز ۳۰ ثانیه از شروع دیدار فینال 
کوپا لیبرتادورس  رقابت های 
بین بوتافوگو و اتلتیکو مینیرو 
نگذشته بود که گرگور ضربه ای به 
سر فائوستو ورا زد و داور تصمیم 
گرفت که بلافاصله کارت قرمز را به 

او نشان دهد.

ت
شــ

س نو
عک

        کارت قرمز   اردو چهره

گفتوگو

سید مهدی سید صالحی کارشناس فوتبال 
نمایندگان  حضور  خصوص  در  کشورمان 
فوتبال ایران در مسابقات آسیایی صحبت 

کرد. 
    ارزیابی شما  از عملکرد پرسپولیس در 

آسیا چیست؟
ایرانی  تیم های  که  علت هایی  از  یکی   
نتوانستند به کارایی و عملکرد مدنظر برسند 
به خاطر از دست رفتن امتیاز میزبانی بود. 
برای پرسپولیس که فصل را با گاریدو شروع 
اسپانیایی  مربی  این  آنکه  خاطر  به  کرد 
شکست کافی را نداشت امتیاز هایی از دست 
رفت. کیفیت زمین های داخلی مطلوب نبود 
و این تین نتوانست امتیاز لازم را از میزبانی 
ببرد. رفته رفته گاریدو شناخت بیشتری را از 
پرسپولیس پیدا کرد. در حالی که شناخت 
آمد،  وجود  به  تیم  سرمربی  برای  نسبی 
میزبانی از این تیم و دیگر نمایندگان گرفته 
شد تا حمایت هواداران به حداقل برسد. 
برای تیم های حوزه خلیج فارس با حمایت 
گران، ورزشگاه برای تیم های مهمان  تماشا
به جهنم تبدیل می شود. برای تیمی مثل 
پرسپولیس و دیگر نمایندگان ما، حمایت 
گران یک بمب انگیزشی است. از منظر  تماشا
کتیکی و  فنی نگاه کنیم گاریدو هنوز ثبات تا
نفراتی را در تیم پیدا نکرده، با رفتن بیرانوند، 
، پرسپولیس ثبات فصول  ترابی و اسماعیلی فر
قبل را از دست داد. گاریدو مجبور به تغییر 
و  تغییرات در خطوط میانی  بیشتر  و  شد 

حمله است.  
   در مورد استقلال چه نظری دارید؟

  استقلال شروع فوق العاده ای در لیگ 
نخبگان داشت و الغرافه را گلباران کرد، اما 
بعد از آن حواشی متعددی که برای این تیم 
به وجود آمد سه شکست متوالی برابر السد، 
النصر و الهلال داشت که برابر السد و النصر 
با اشتباهات فردی شانس کسب امتیاز را از 
کور هم دو تیم به یک  دست داد. برابر پاختا
امتیاز راضی بودند، چون از اول تا آخر بازی 
گر نکونام می ماند  محتاط بودند. تا اینجا ا
استقلال وضعیت بهتری داشت و تصمیمی 
در  تصمیمی  گرفت،  باشگاه  مدیریت  که 
راستای موفقیت تیم نبوده و موسیمانه هم 
به دنبال جذب بازیکن است و تا این نفرات در 
تیم جا بیفتند، در لیگ برتر هم فرصت کسب 

سهمیه از دست رفته است.
کتور چه نظری     در مورد سپاهان  و ترا

دارید؟
سپاهان   برابر الوحدات اردن در حالی 
از  بازنده  می شد،  برنده  می بایست  که 
زمین بیرون آمد. بعد از برتری بر استقلال 
تاجیکستان، مغلوب شارجه شدند و برتری 
در دومین بازی با شارجه، امید ها را زنده کرد، 
اما در کمال تعجب در بازی دوم با الوحدات، 
در حالی که می شد حریف اردنی را شکست 
داد یک تساوی به دست آمد تا صعود به 
دور بعدی گره بخورد. الوحدات حرفی برای 
گفتن نداشت، اما عدم تمرکز در خط حمله 
سپاهان وجود داشت تا همه چیز منوط به 
کتور غیر از بازی با الوکره،  احتمالات داشت. ترا
در تمامی بازی ها تیم برتر زمین بود و برنده از 
ج شد. بازی برگشت مقابل الوکره  زمین خار
هم، چون صدرنشینی قطعی بود انگیزه های 
کافی برای رسیدن به برتری وجود نداشت. 
کتور تنها نماینده ای بوده که  در مجموع ترا
عملکرد بسیار خوبی داشته و می تواند در 
مرحله حذفی هم بازی های درخور توجهی 
از خود نشان دهد تا به مراحل پایانی صعود 
کند. البته هیچ تیمی بدون ایراد نیست ولی 
کتور می تواند با تمرکز بالا و نمایش بهتر  ترا

مسیر صعود را بهتر طی کند.

سید صالحی: 
گاریدو مجبور بود 

دست به تغییرات بزند

: مشکل پاداش مدال آوران   دبیر
المپیک برطرف شد 

در  کشتی  فدراسیون  رئیس  ایرنا:  
خصوص پاداش مدال آوران المپیک، گفت: 
مشکل پرداخت جوایز ملی پوشان کشتی 
برطرف  المپیک  کمیته  پیگیری هایی  با 
و به زودی پاداش آنان پرداخت خواهد 
شد. علیرضا دبیر روز یکشنبه در حاشیه 
مراسم رونمایی از کتاب شهید کشتی گیر 
علی گروسی در جمع خبرنگاران درباره حل 
مشکل پاداش مدال آوران المپیک اظهار 
کشتی  المپین های  پاداش  مشکل  کرد: 
کمیته  که  با پیگیری هایی  و فرنگی  آزاد 
داشت برطرف شده و ظرف امروز و فردا به 
بچه ها پرداخت می کنیم. وی خاطرنشان 
کرد: باید از رئیس، دبیر و هیات اجرایی 
کمیته المپیک تشکر کنم که حرف های ما 
را شنیدند و برای پرداخت پاداش ها اقدام 
کردند. کشتی آزاد کشورمان در المپیک سه 
نشان نقره توسط رحمان عموزاد خلیلی، 
ع و امیرعلی  حسن یزدانی و امیرحسین زار
آذرپیرا به برنز رسید. تیم ملی کشتی فرنگی 
پاریس  المپیک  بازی های  در  کشورمان 
۲ مدال طلا از سوی سعید اسماعیلی و 
توسط  نقره  یک  ساروی،  محمدهادی 
علیرضا مهمدی و یک برنز نیز توسط امین 

میرزازاده کسب کرد.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: رئیس کمیته تدوین و تطبیق مقررات فدراسیون 
که اقدام فدراسیون برای پرداخت هزینه  کرد  کید  فوتبال تأ
ک  دادرسی بیرانوند از محل پاداش های آینده او، بدعتی خطرنا
است. پرونده دعوی حقوقی علیرضا بیرانوند و باشگاه پرسپولیس 
به تازگی با اعتراض دو طرف، به کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 
ارجاع داده شده است. نکته عجیب در خصوص این پرونده این 
است که بیرانوند بابت اعتراض به رأی کمیته وضعیت و ارجاع 
پرونده به کمیته استیناف، هزینه دادرسی پرداخت نکرده است و 
با موافقت فدراسیون فوتبال و هدایت  ممبینی دبیرکل فدراسیون، 
هزینه دادرسی حدود یک میلیارد تومانی بیرانوند قرار است از 
محل پاداش های آینده این بازیکن پرداخت شود، اتفاقی عجیب 
و غیرقانونی که مشخص نیست فدراسیون فوتبال چطور تن به 
آن داده است و دبیرکل فدراسیون براساس چه قانونی چنین 
تصمیمی گرفته است. پیگیری تسنیم نشان می دهد که مسئولان 
فدراسیون در روند این کار غیرقانونی خود، استعلامی از کمیته 
تدوین و تطبیق مقررات به عنوان کمیته قانون گذار فدراسیون 
نگرفته اند. عباس موسوی رئیس کمیته تدوین و تطبیق مقررات 
فدراسیون فوتبال در پاسخ به پرسش تسنیم پیرامون این شائبه 
و گمانه زنی که گفته می شود در ماجرای پرداخت هزینه دادرسی 
پرونده علیرضا بیرانوند از محل پاداش ها، از کمیته تدوین مقررات 
استعلام گرفته شده است و او با این کار موافقت کرده است، گفت: 
به هیچ عنوان در این موضوع استعلامی از کمیته تدوین مقررات 
صورت گرفته نشده است. پرداخت هزینه دادرسی به عهده 
شخصی است که در مقام دادخواهی تجدیدنظری است، ازاین رو 
این تکلیف متوجه شخص بیرانوند بوده است. رئیس کمیته 
تدوین و تطبیق مقررات فدراسیون فوتبال عنوان کرد: به باور من 
این رخداد که هزینه دادرسی از محل پاداش های آینده اصحاب 
ک است و پیامدهای  دعوا تأمین و تدارک شود، بدعتی خطرنا

خوشایندی ندارد. 

بیــنالمــلل
گر معتقد است پپ گواردیولا می تواند حتی با   جیمی کارا
وجود اختلاف زیاد با صدر جدول، شرایط را به نفع تیم خودش 
تغییر دهد. منچسترسیتی هیچ شباهتی به تیم خوب چند فصل 
قبل خود نداشته است و در شش بازی قبلی تنها یک تساوی و پنج 
گر، کارشناس فوتبال انگلیس و  شکست داشته است. جیمی کارا
بازیکن پیشین لیورپول از دوران ناموفق منچستر سیتی تحت 
هدایت پپ گواردیولا صحبت کرد و گفت: در حال حاضر، با توجه 
به اینکه منچسترسیتی در بازی های زیادی شکست خورده، 
هیچ کس جرات ندارد تا آن ها را از کورس قهرمانی کنار بزند و همه 
این ها به خاطر حضور یک نفر است. درباره پپ  گواردیولا صحبت 
گر شخص دیگری در راس کار بود می گفتم که هدف اصلی  می کنم. ا
باشگاه در این فصل چهارمی و کسب سهمیه لیگ قهرمانان است 
ولی با حضور پپ گواردیولا هر اتفاقی می تواند رخ دهد و هنوز هم 
سیتی را مدعی قهرمانی می دانم. به گزارش دیلی تلگراف، منچستر 
سیتی در ۶ بازی اخیر ۵ شکست و یک تساوی به ثبت رسانده 
است. این تیم در حال حاضر با ۲۳ امتیاز پس از ۱۲ بازی در رده 
چهارم لیگ برتر قرار دارد و ۸ امتیاز کم تر از لیورپول صدرنشین 

دارد. اولین شکست خانگی در لیگ برتر از 
نوامبر ۲۰۲۲ و سنگین ترین شکست در 
۱۸ سال گذشته باعث شد تا منچستر 
ک«  ایونینگ نیوز آن را نمایشی »وحشتنا
بنامد و حتی در دیدار با فاینورد هواداران 

سیتی بازیکنان این تیم را هو کردند. 
گذشته بارها نشان داده است که 

خیلی  نباید  را  منچسترسیتی 
کنار زد.  زود از جمع مدعیان 

درست است که گواردیولا هرگز در 
پنج بازی متوالی شکست نخورده 

بود ولی هنوز هم می توان به او ایمان 
داشت که ورق را برگرداند. 

مرادی: من نایب رئیس قانونی فدراسیون والیبال هستم 
وحید مرادی در خصوص انتخاب علی اصغر 
فدراسیون  نایب رئیس  عنوان  به  مونسان 
به  امروز  بود  قرار  داشت:  اظهار  والیبال 
برای  شدم  متوجه  اما  برگردم  فدراسیون 
مونسان حکم نایب رئیسی زده اند. این حکم 
کاملا غیرقانونی است و قطعا نهادهای نظارتی 
به آن ورود خواهند کرد؛ چرا که من نایب رئیس 
قانونی فدراسیون والیبال و منتخب مجمع 
هستم. وی افزود: برای شخصیت مونسان 
که یک وزیر توانمند بود خوب نیست اینگونه 
بازیچه شود. این بازی است که چند نفر شروع 
کرده اند و مطمئنا برخوردهای قانونی لازم را 

خواهم کرد. نایب رئیس معزول فدراسیون 
والیبال تصریح کرد: من در ماموریت فدراسیون 
این مشکل برایم پیش آمد. این مشکل هم یک 
امر شخصی بوده و خیلی افراد ممکن است 
مسائل شخصی داشته باشند که ارتباطی با 
مسئولیت های اجتماعی ندارد و تا زمانی که 
حکم دادگاه صادر نشود کسی نمی تواند من 
کنش تقوی  را عزل کند. مرادی درباره اینکه وا
پس از اینکه متوجه شد قصد بازگشت به 
فدراسیون را دارید چه بود، عنوان کرد: تقوی 
از داورزنی صحبت هایی را نقل قول کرد مبنی 
بر اینکه برخی به دلیل مشکلات قبلی با من 

زاویه دارند. در حالی که من بعید می دانم این 
صحبت ها درست باشد. من منتخب مجمع 
هستم و عزل پس از ۳ ماه غیبت هم برای 
رئیس فدراسیون است و نه نایب رئیس. وی 
گفت: تقوی این مسأله را که به دلیل غیبت 
نمی توانم به فدراسیون بازگردم را چندین بار 
گفته بود اما وقتی متوجه شد من از قوانین 
اطلاع دارم دیگر صحبتی از قانون ۳ ماه غیبت 
نکرد. خدا به من صبر دهد تا بتواند زبانم را نگه 
دارد. نایب رئیس معزول فدراسیون والیبال در 
مورد انتقادهایی که به دلیل انتخاب پائز از او 
شد، توضیح داد: پائز را کمیته فنی انتخاب کرد 

و همه کسانی که از او ایراد می گریند آن زمان 
تعریف و تمجید می کردند. متاسفانه در کار این 
مربی گذاشتند تا نتیجه نگیرد. قرارداد او هم 
برای ۲ ماه ۲۰ هزار دلار بود و نه ۴۰ هزار دلار. قرار 
گر تیم ملی به المپیک رفت قراردادش ۴۰  بود ا
هزار دلار شود. مرادی ادامه داد: به هر حال در 
نبود من صحبت هایی مطرح شد که واقعیت 
نداشت و حالا هم که اینگونه من را به طور 
غیرقانونی عزل کردند. من به طور قانونی این 
که همان طور  مسأله را پیگیری خواهم کرد؛ چرا
که گفتم من نایب رئیس قانونی فدراسیون 

والیبال هستم. 

اسماعیل حلالی پیشکسوت باشگاه پرسپولیس گفت، 
خوان کارلوس گاریدو در این تیم عملکرد خوبی داشته است 

و دلیلی برای برکناری او وجود ندارد. 
   انتقاد 

اسماعیل حلالی در گفت وگو با تسنیم، درباره فضایی که 
این روزها علیه خوان کارلوس گاریدو سرمربی اسپانیایی 
پرسپولیس شکل گرفته است، گفت: متأسفانه برخی دوست 
ندارند پرسپولیس نتیجه بگیرد و شایعاتی درست می کنند که 

آرامش تیم را بهم بریزند. آنهایی که در این چند روز از تغییر 
سرمربی در پرسپولیس حرف زده اند یا چنین شایعاتی را 
درست کرده اند، قطعاً دنبال منافع فردی هستند و هیچ 

دلیلی برای برکناری این مربی وجود ندارد. 
   مدت حضور 

وی با بیان اینکه زمان کوتاهی از حضور 
کید کرد: من  این مربی در ایران می گذرد، تأ
تا به حال گاریدو را از نزدیک ندیده ام، ولی 
باید همه اتفاقات را کنار هم بگذارید و بعداً 
در مورد عملکرد این مربی نظر بدهید. 
گاریدو چهار ماه است که به فوتبال ایران 
آمده و قطعاً این زمان برای او کافی و 
ایده آل نیست تا بتواند از پرسپولیس و 
فوتبال ایران به شناخت کامل برسد. 
او کمی دیر به پرسپولیس اضافه شد و 
تعدادی از بازیکنان جدید پرسپولیس 

هم دیر به تیم ملحق شدند، در ضمن مصدومیت بازیکنان 
هم در زمان های مختلف به تیم ضربه زد. حلالی همچنین 
خاطرنشان کرد: پرسپولیس هنوز در این فصل حتی یک 
بازی هم در ورزشگاه آزادی انجام نداده است و شک نکنید 
گر در این استادیوم بازی می کرد، در لیگ برتر و لیگ نخبگان  ا
آسیا وضعیت خیلی بهتری داشت. رقابت با تیم های عربی 
هم در لیگ نخبگان واقعاً یک رقابت نابرابر است، ولی 
پرسپولیس همچنان برای صعود به مرحله حذفی شانس 

دارد. 
   تغییرات 

هافبک پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ 
به این پرسش که »قبول دارید تغییرات متعدد گاریدو 
در ترکیب اصلی، به پرسپولیس ضربه می زند؟«، 
گفت: او به عنوان سرمربی تیم از همه بیشتر 
دوست دارد که پرسپولیس نتیجه بگیرد. 
من هم موافق تغییرات زیاد نیستم، ولی 
ما به تیم نزدیک نیستیم و نمی دانیم 
بازیکنان چه شرایطی دارند. پرسپولیس 
زیادی  سفرهای  ماه  یک  طول  در 
دارد و طبیعتاً مربی نمی خواهد به 
بازیکنان فشار وارد شود، در ضمن 
استراحت،  خواب،  کیفیت  باید 
ریکاوری و تغذیه بازیکنان ایرانی را 
کنش به  هم در نظر گرفت. وی در وا

مصاحبه برخی پیشکسوتان پرسپولیس علیه گاریدو تصریح 
کرد: آنهایی که انتقاد می کنند خودشان بیایند و تیم را در 
اختیار بگیرند و ببینند چه چالش هایی وجود دارد. من هم 
به عملکرد پرسپولیس در بعضی از بازی ها نقد دارم، چون تیم 
در چند بازی با نوسان بالا فوتبال بازی کرد، ولی نباید فقط 
نیمه خالی لیوان را ببینیم. پرسپولیس در چند بازی از لیگ 
نخبگان واقعاً فوق العاده بود، ولی بدشانسی آورد و در لیگ 

برتر هم تا اینجا عملکرد خوبی داشته است. 
   حمایت؟

شد:  یادآور  ادامه  در  پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت 
که بعضی ها بازی های پرسپولیس را  این درست نیست 
گر  نمی بینند، ولی انتقاد می کنند و نظر فنی می دهند. ا
از  می توانند  دارند  دوست  را  پرسپولیس  پیشکسوتان 
باشگاه درخواست کنند تا نشستی با گاریدو داشته باشند 
کمک به تیم بگویند. طبیعتاً  و نقطه نظرات شان را برای 
سرمربی تیم دلایل خودش را دارد و ممکن است از نظرات 
پیشکسوتان هم استفاده کند. حلالی با بیان اینکه باشگاه 
باید از سرمربی تیم حمایت کند، اظهار داشت: گاریدو چهار 
ماه است که در فوتبال ایران فعالیت می کند و حداقل باید تا 
پایان فصل به این مربی زمان بدهیم. چه منطقی وجود دارد 
که بعد از چهار ماه سرمربی را عوض کنیم؟! من معتقدم که 
مدیران باشگاه پرسپولیس نباید اسیر بازی دلال ها یا برخی 
افراد در فضای مجای شوند. پرسپولیس دشمن زیاد دارد و 

برخی نمی خواهند این تیم نتیجه بگیرد. 

خط دفاع استقلال مقابل الاهلی کار 
سختی خواهد داشت 

استقلال نسبت به گذشته پیشرفت کرده و این موضوع در 
نوع بازی تیم دیده می شود، اما مصدومیت ها و کمبود بازیکن 
آبی پوشان را گرفتار کرده است. خط دفاعی ما روند رو به رشدی 
که طی ۲ بازی گذشته گلی دریافت  داشته و ما را امیدوار کرد چرا
نکرده اند و این نشان می دهد موسیمانه با دقت روی نقاط 
ضعف تیم کار می کند. در سوی دیگر خط حمله ما به شدت 
ضعیف کار کرده و متاسفانه هیچ خطری روی دروازه حریفان 
کور هم تیمی نبود که بخواهد ما را به زحمت  نداشته اند. پاختا
بیندازد و بهترین زمان بود که ۳ امتیاز این بازی را بگیریم، اما 
در هر صورت باید از این بازی درس بگیریم و به سراغ دیدار های 
دیگر برویم. در نیم فصل باید ایرادات برخی خطوط رفع شود. 
در خط دفاعی بازیکنان خوبی داریم، اما در خط هافبک و خط 
حمله نیاز به تقویت داریم چرا که ما وینگر های خوبی نداریم 
و هنوز هم نبود یک بازیساز خوب در تیم حس می شود و این 
موضوع را می توان در عدم گلزنی مهاجمان تیم مشاهده کرد. 
باید در فصل نقل و انتقالات ایرادات ترکیب رفع شود. به تازگی 
باخبر شدیم که مطهری هم شکایت کرده و ممکن است پنجره 
که این اتفاقات نیفتد.  بسته شود! خب پولشان را بدهید 
متاسفانه هیچوقت باشگاه ها برنده این شکایت ها نشده اند 
و با اشتباهاتشان تیم را به دردسر انداخته اند. الاهلی یک تیم 
سرعتی و جنگنده است و سرعت انتقال توپ از خط دفاع به 
حمله بالا است و باید در قلب خط دفاع بازیکنان حواسشان 
به فرانک کسیه باشد. صعود کردن با این وضعیت سخت است، 
گر از دیدار با الاهلی دست  اما همه چیز دست خودمان است و ا
پر خارج شویم می توانیم درباره صعود قطعی صحبت کنیم. به 
نظرم فعلاً تا چند سال آینده نباید به موفقیت در لیگ نخبگان 
که با وجود تقویت تیم های عربی و جنگندگی  فکر کنیم؛ چرا
تیم های شرقی ما تا اطلاع ثانوی شانسی در آسیا نخواهیم 
داشت و این یک واقعیت است. بهتر است تمرکزمان را بیشتر 

روی لیگ بگذاریم تا اختلاف به حداقل برسد. 

بهتاشفریبا
کارشناسفوتبال

حلالی: نیمه خالی لیوان را نبینیم؛ گاریدو باید بماند 


